
دبیر شورای راهبردی سیاست خارجی 
و معاون ســابق وزارت خارجه گفت: 
تاکید می کنم، مذاکرات سیاسی دست 
هیچ  می کند.  نقد  را  میدانی  آوردهای 
مذاکره سیاسی بدون اتکا به مولفه های 
قدرت صورت نمی گیرد و به جایی هم 
نمی رسیم. باید پس از زدن ضربه نظامی 
وارد میــدان سیاســی و امتیازگیری 
می شــدیم و الان وقت ورود به میدان 

سیاسی و دیپلماسی است.
عبــاس عراقچــی، دبیر شــورای راهبردی 
سیاســت خارجــی و معاون ســابق وزارت 
خارجه؛ در نشست مجازی کلاب کافه خبر 
در اســپیس ایکس گفت: در حال حاضر و 
پس از فروکش کردن تنش ایران و اسراییل، 
پس از حمله به کنســولگری، زمان استفاده 
از ابزار سیاســی و دیپلماسی و به تعبیری 
موشــکهای دیپلماتیک برای تثبیت قدرت 

ایران است. 
عراقچی گفت: باید پس از زدن ضربه نظامی 
وارد میدان سیاسی و امتیازگیری می شدیم 
و الان وقــت ورود بــه میدان سیاســی و 

دیپلماسی است
وی در پاســخ به ســوالی در این باره که آیا 
پس از حمله اسراییل به کنسولگری، ایران، 
صرفنظر کردن از تقابــل را به توقف حمله 

به غزه کرده بود، خاطرنشان کرد:  از پشت 
صحنه خبر ندارم و اطلاعات من فقط رسانه 
ای است. اما درخواستی از طرف ایران قطعا 
وجود نداشــته که توقف حملــه به غزه  در 
مقابل عدم حمله ما اتفاق بیفتد این حرفها 
بخشی از همان جنگ های روانی و رسانه ای 
است که آنان انجام دادند تا مانع حمله ایران 
شوند که موفق نشدند. باز هم تاکید می کنم، 
مذاکرات سیاسی دست آوردهای میدانی را 
نقد می کند. هیچ مذاکره سیاسی بدون اتکا 
به مولفه های قــدرت صورت نمی گیرد و به 

جایی هم نمی رسیم.
به گفتــه وی باید پس از زدن ضربه نظامی 
وارد میدان سیاسی و امتیازگیری می شدیم 
و الان وقــت ورود بــه میدان سیاســی و 
دیپلماســی اســت. عراقچی، معتقد است: 
احتمال حمله به رفح در غزه، هنوز زیاد است 
و منتفی نشــده ولی اسراییل را نمی تواند از 
این بن بســت نجات دهد. درگیری با ایران 

اسرائیل را به مراتب ضعیف تر کرده است.
وی همچنیــن خاطر نشــان کــرد: پس از 
کاهش تنش فعلی، باید با افزایش تحرکات 
دیپلماتیک اجازه ندهیم که فشار و هزینه به 

کشور وارد شود.
عراقچــی در همیــن رابطــه افــزود: باید 
سیاســت ها و راهبردهــای همســایگی با 

کشورهای همسایه را تقویت و به  روز کنیم. 
نباید اجــازه داد ایران را بــه خطری برای 

کشورهای قلمداد کنند. 
دبیرشورای راهبردی سیاست خارجی گفت: 
پس از تحولات اخیر، قدرت ایران به حدی 

افزایش یافته که فراتر از منطقه رفته است.
عراقچــی خاطرنشــان کرد: کــه گاهی در 
گذشــته به موقع از فرصت های پیش آمده 
اســتفاده نشــد و آن فرصت هــا تبدیل به 
تهدید شدند. برعکس گاهی حتی تهدیدها 
با مدیریت درست به فرصت تبدیل شده اند 
مثل حمله به ســفارت ایران در دمشق که 
به فرصت بزرگی برای ایران مبدل شد. الان 
باید از این فرصت به دســت آمده بهترین و 

بیشترین استفاده را کرد.
دبیر شورای راهبردی روابط خارجی کشور با 
تاکید بر اهمیت روابط خارجی گفت: میدان، 
دیپلماسی و رسانه در هر رویدادی باید با هم 
حرکت کنند. میدان و دیپلماسی احتیاج به 
رسانه هایی دارند که بتوانند روایت مطلوب 
از یک واقعه سیاسی یا نظامی را تولید کنند. 
روایت ســازی خودش یک فــن و تخصص 

است.
عراقچی افزود: در داســتان اخیر )درگیری 
نظامی ایران و اســراییل( ضلع ســوم یعنی 
رســانه، کمــی عقب مانــد؛ اما میــدان و 

دیپلماســی با هم کار کردند و خیلی قوی 
ظاهر شدند. 

دبیر شورای راهبردی روابط خارجی ایران، 
خاطرنشان کرد که در درگیری با اسراییل، 
تا لبه حســاس جنگ رفتیم، اما در نهایت 
با مدیریت هوشمندانه با موفقیت بازگشتیم. 
می توان گفــت حداقل در کوتاه مدت دیگر 
درگیری نخواهیم داشت ولی احتمال اینکه 
اســرائیل باز دســت به اقداماتی مثل ترور 
بزند وجود دارد. اســرائیلی ها در محاسبات 
ژئوپولتیــک و راهبردی عرصــه را به ایران 

باختند.
عراقچی با اشاره به اینکه در حوزه راهبردی، 
ضربه موشــکی ایران به معــادلات امنیتی 
منطقه شــکل جدیدی داد افزود: معادلات 
قدرت به نفع ایران عوض شد. ایران بصورت 
مستقیم وارد عملیات شــد و ضربه ای وارد 
کرد که اســرائیل نتوانســت در همان تراز 
پاســخ دهد.  موشــک های ما توانستند در 
حقیقــت از ۵ لایه دفاعی عبــور کرده و به 

اهداف خود برخورد کنند.
وی خاطرنشــان کرد: ۳ لایه دفاعی »گنبد 
آهنیــن«، »پیــکان« و »فلاخــن داود« و 
چهارمین لایه »هواپیماهای جنگنده آنان« 
و لایه پنجم هم دوســتان اســرائیل، یعنی 
امریکا و انگلیس و فرانسه و برخی کشورهای 
منطقــه بودند که به دفــاع در مقابل حمله 
موشک های ایران برخواستند. موشک های ما 
از این ۵ لایه عبور کردند و به هدف رسیدند.
به گفتــه عراقچــی اســرائیلی  ها علیرغم 
اظهــارات اول خــود که مدعــی بودند ٩٩ 
درصد موشــک ها را زده اند در آخرین آمار 
اذعان کردند که تنها توانسته اند ۸۴ درصد 
موشــک ها و پهبادها را بزنند. این درحالی 
است که پهپادها اصولاً برای فدا شدن و راه 
باز کردن برای موشک ها شلیک شده بودند.

وی با تاکید بر اینکه این یک واقعیت است 
که اســرائیل همه توان دفاعی خود را بکار 
گرفت تا حملــه را دفع کند ولی ایران همه 
توان تهاجمی خود را بــکار نگرفت، گفت: 
ایران به لحاظ راهبردی توانست بازدارندگی 
را احیا و تثبیت کند و این اهمیت بســیار 
زیادی دارد. ارزش فنی عملیات ایران بسیار 

بالا بود.
عراقچی در پایان تاکید کــرد: اکنون توان 
ژئوپلیتیک ایران به شدت بالا رفته است و از 

این ظرفیت باید استفاده کرد.

نماینــده مردم چابهــار، ضمن انتقاد 
از وضعیــت فعلی کنتــرل حجاب در 
خیابان ها، تاکید کرد: در بحث عفاف و 
حجاب باید بــه رویکرد امامین انقلاب 
رجوع کنیم. اخیرا هم دفتر مقام معظم 

رهبری به این روش ومدل تذکر دادند.
به گزارش عصر ایران، معین الدین سعیدی، 
نماینده مــردم چابهار در مجلس شــورای 
اســلامی در گفت وگویی در مــورد اجرایی 
شــدن طرح عفاف و حجاب، گفت: حجاب 
و عفاف را یکی دانســتن اشــتباه است چه 
بســیار افرادی که از نظر مــا حجاب لازم را 
ندارند ولی به لحاظ عفت و پاکدامنی کاملا با 
عفت هستند. وی اظهار کرد: با این روش ها 
در خیابان ها نمی توانیم مردم را به آموزه های 
اسلام نزدیک کنیم. در بحث عفاف و حجاب 
باید به رویکــرد امامین انقلاب رجوع کنیم. 

اخیرا هم دفتر مقــام معظم رهبری به این 
روش و مدل تذکر دادند. ســعیدی تصریح 
کرد: کشــف حجــاب یک حرام شــرعی و 
سیاســی اســت و حجاب هم واجب شرعی 
اســت. البته در کنار این واجب، واجب های 
مهم دیگری هم داریم که اثر رسوخشــان را 
در سیســتم اجرایی نمی بینیم. آیا واقعا این 
بانکداری ما اسلامی است؟ آیا کودکان کار، 
تورم لجام گسیخته و کاهش ارزش پول ملی 
و نحیف شدن سفره های مردم مهمتر از بگیر 

و ببندهای بحث حجاب نیست.
ســعیدی تصریح کرد: اقتصــاد را مدیریت 
کردن مقداری تخصص و تدبیر می خواهد. به 
جای اینکه به اصل موضوع بچسبند و اقتصاد 
را مدیریت کنند آمدند وارد مواردی شدند که 
با این روش ها مطلقا به مطلوب نمی رسند. در 
بحث عفاف و حجاب باید نهادهای فرهنگی 

که میلیاردها تومان اعتبار می گیرند پاسخگو 
باشند که ما به اینجا نمی رسیدیم.

وی خاطر نشان کرد: این مدل رفتار در بحث 
حجاب که هر روزی اجرایی می شد ایراد دارد 

ولی اجرای آن با روزی که اقتدار ملی ایران 
نشــان داده شد، کج ســلیقگی محض بود. 
برخی وقت هــا بعضی عزیزان در اینکه حال 

مردم را بد کنند تخصص دارند.

عباس عراقچی تشریح کرد

فرارسیدن زمان استفاده از موشک های دیپلماتیک 

معین الدین سعیدی:

نحیف شدن سفره های مردم مهمتر از بگیر و ببندهای حجاب نیست؟
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جزئیات دادگاه پسران معاون سابق قوه قضائیه
ســومین جلسه در سال ۱۴۰۳ از دادگاه رسیدگی به اتهامات فرزندان معاون 
ســابق قوه قضائیه به ریاســت قاضی فرخ نیا در دادسرای رسیدگی به جرایم 

اقتصادی برگزار شد.
به گزارش فارس، سومین جلسه در سال ۱۴۰۳ از دادگاه رسیدگی به اتهامات 
فرزندان معاون ســابق قوه قضائیه به ریاســت قاضی فرخ نیا در دادســرای 
رســیدگی به جرایم اقتصادی برگزار شد. در این جلسه متهم ح.ی به دفاع از 
خود پرداخت و اتهام جرم حمل، نگهداری و اســتعمال ماده مخدر موسوم به 

گل را قبول کرد و هزینه سنگینی صرف مواد را پذیرفت.
وی پس از برعهده گرفتن مواد مخدر، مقادیر کشــف شده گل را بیش از ۱۱ 
گرم دانست که برای مصرف در یک مهمانی تهیه کرده بوده است؛ با این حال 

قاضی اعلام کرد که آزمایش اعتیاد متهم نیز مثبت بوده است.
متهم ح.ی که به گفته خودش بیشــترین اعترافات علیه پسران معاون سابق 
قوه قضائیه را داشت، گفت من حتی دوستانم را در مواجهات رو در رو توجیه 
می کردم که همه چیز را تایید کنند. این متهم همکاری خود را با متهم ا.م.م 
از سال ٩۲ اعلام کرد. متهم ح.ی که وکیلش با ۲ متهم دیگر یکی است مانند 
م.ص.م گفت که اموال ضبط شــده توسط ضابطان قضایی متعلق به دیگران 

است و از قاضی خواست تا آن ها را پس از حسابرسی پس بدهند.
در حالیکه در جلســه قبل متهم م.ص.م مدعی شده بود در هیچ یک از اموال 
کسب شده از مسیر نامشروع با دیگر متهمان سهم ندارد، متهم ح.ی در پاسخ 
به ســوال قاضی که پرســید خودروی مازراتی خودرو پورشه و بنز متعلق به 
کیســت پاسخ داد: این اموال متعلق به دو پسر معاون سابق قوه قضاییه است 

که با زمزمه وکیل، ادعای خود را اصلاح و نام م.ص.م را حذف کرد.
این متهم درباره مالکیت ۳۶ واحد ملک کامرانیه، ۲ ویلا در پلور، خودروهای 
لکســوس و ۲۰۷ اظهار بی اطلاعی کرده و گفت که وکیلش به این ســؤالات 

پاسخ می دهد، اما وکیل نیز از پاسخ به این سوالات خودداری کرد.
این متهم اجاره خانه ای در خیابان فرشــته به نام خود را تایید کرد، اما درباره 
اینکه لوازم آن خانه چقدر ارزش داشته و اینکه هم اکنون کجا هستند، اظهار 
بی اطلاعی کرد. علاوه بر این موارد ح ی مدعی شــد که بخشی دیگری از این 
اموال متعلق )مجموعه( بوده اســت. در ادامه جلسه دادگاه قاضی پرسید که 

مجموعه دقیقا چه کسانی هستند؟
متهم در پاسخ به قاضی گفت: »دو فرزند معاون اول اسبق و من«

وی مبلغ پرداخت شده برای مواد مخدر از نوع گل را هم در ابتدا حدود ۳۰۰ 
میلیون برای ۲ ســال عنوان کرد و در ادامه گفت: »مبلغ دقیق را نمی داند و 

کارشناس پرونده باید قیمت آن را اعلام کند.«

تتلو در دومین جلسه رسیدگی به اتهاماتش:
عذرخواهی می کنم

دومین جلســه رسیدگی به 
اتهامات امیرحسین مقصودلو 
ملقب به »تتلو« به ریاســت 
افشاری در شعبه ۲۶  قاضی 
دادگاه انقلاب اسلامی برگزار 

شد.
ایلنا، مرکز رسانه  به گزارش 
قــوه قضاییــه اعــلام کرد: 
دومین جلســه رسیدگی به 

اتهامات امیرحسین مقصودلو ملقب به »تتلو« به ریاست قاضی حجت الاسلام 
والمسلمین افشاری در شعبه ۲۶ دادگاه انقلاب با حضور وکیل متهم، خانواده 

متهم و نماینده دادستان برگزار شد.
در ابتدای جلسه قاضی حجت الاسلام افشاری پس از قرائت اتهامات متهم از 
وی خواست تا دفاعیات خود را مطرح کند. تشویق نسل جوان به فساد و فحشا 
و فراهم کردن کردن شــرایط آن، فعالیت تبلغی علیه نظام، دائر کردن سایت 
شرط بندی برای قمار و تشویق دیگران به آن، انتشار محتویات مستهجن در 
قالب تولید کلیپ و آهنگ، تحریک و دعوت از مخاطبان تان به ارتکاب جرایم 
منافی عفت، مصرف مواد مخدر، اجتماع و تبانی علیه امنیت کشــور با توصیه 
به هواداران، فعالیت آموزشی و تبلیغی مغایر شرع اسلام، اتهامات امیرحسین 
مقصودلو در این پرونده اســت. ســپس با دستور قاضی، متهم در جایگاه قرار 

گرفت و به دفاع ازخود پرداخت.
قاضی خطاب به متهم گفت: قبول دارید رفتار هایی داشــتید که خلاف ادب و 

شان انسانی بوده است؟
متهم گفت: بله در خیلی موارد اینطور بوده است.

متهم در پاسخ به اتهامش درباره تبلیغ قمار و شرط بندی مدعی شد: صاحب 
سایت شرط بندی نبودم. صاحبان ســایت شرط بندی مشخص هستند. من 
فقط تبلیغش می کردم. مقصودلو ادامه داد: در آن زمان برای بنده اعلان پلیس 
اینترپل صادر شده بود و دستگیرم کردند. پس از دستگیری در ترکیه با کمک 
گردانندگان اصلی سایت شرط بندی و قمار آزاد شدم و برایم ویلایی خریداری 
کردند. متهم درباره اقداماتش در فضای مجازی در اغتشاشــات سال ۱۴۰۱ 
گفت: در آن بازه یکی از بازیگران زن کشور که اکنون ساکن ترکیه است. من 
را تحریک کرد تا آهنگی درست کنم. البته بعد ها متوجه اشتباهم شده و این 

اهنگ را پاک کردم.
در بخش دیگری از جلسه دادگاه به اقدامات متهم در تولید و انتشار کلیپ های 

مستهجن و غیر اخلاقی پرداخته شد.
متهــم مقصودلــو در پایان این جلســه دادگاه گفت: بابت همه اشــتباهاتم 
عذرخواهی می کنــم. پس از پایان دفاعیات متهم قاضی افشــاری گفت: در 
جلســه بعدی متهم اگر مطالب دیگری داشــت، بیان کند همچنین نماینده 
دادســتان نیز موارد خود را شرح دهد. وقت رسیدگی به جلسه سوم متعاقبا 

اعلام می شود.

دادستان کل کشور:
طرح »نور« فراجا ادامه پیدا خواهد کرد

حجت الاســلام محمدکاظــم موحدی آزاد در دیدار بــا نماینده ولی فقیه در 
خراسان جنوبی به موضوع ناهنجاری های فرهنگی و اجتماعی و کشف حجاب 
اشــاره کرد و گفت: طی هفته گذشــته به همت فراجا طرحی با عنوان طرح 
»نور« در کشــور اجرایی شده است و خوشبختانه در برخی از مراکز وضعیت 

بهتر شده و این اقدام یک اقدام مقدم و موثری است.
 وی ادامه داد: دادستانی از اقدام قانونی فراجا حمایت می کند و این اقدام باید 
مستمر باشــد و نباید مقطعی انجام شود و با برنامه ریزی های صورت گرفته 
ادامه پیدا خواهد کرد و باید از طریق احســان با این اشخاصی که مورد فریب 
دشــمن قرار گرفته اند برخورد کنیم. دادستان کل کشور در پایان بیان کرد: 
بیشــتر این افراد با یک تذکر بازگشــته اند و با تنبه و تعهد مرخص شده اند و 
همکاری خوبی با فراجا و دادستانی داشته اند و استمرار این طرح نقشه دشمن 

را خنثی خواهد کرد.

عدلیه

لیست رائفی پور برای دور دوم
عضو فهرست جبهه صبح ایران با اعلام اینکه این جبهه در مرحله دوم انتخابات 
هم در تهران لیســت می دهد، گفت: علاوه بر این تشکل سه تشکل دیگر هم 

فهرست خود را منتشر می کنند.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، ابوالفضل ظهره وند عضو فهرست صبح ایران 
در گفتگویی، با بیان اینکه جبهه صبح ایران از متن جامعه جوان ظاهر شــده 
است و بنده آنها را بسیار فعال دیده ام، گفت: دبیر کل این تشکیلات یک جوان 
است و تیمی هم که جمع شــده اند افراد جوان و تحصیلکرده ای هستند و به 
خوبی مسائل را حوزه بندی کرده اند و کارهای تحقیقاتی خوبی انجام می دهند 
ضمن آنکه به مطالبات مردم هم توجه دارند و ســعی می کنند مطالبه گری را 

فعال کنند از این رو افتخار می کنم که نامزد این فهرست هستم.
به گزارش ایرنا وی با بیان اینکه بنده علاوه بر صبح ایران در فهرســت امُنا هم 
بودم از ارائه فهرست صبح ایران و امُنا در مرحله دوم انتخابات مجلس شورای 
اسلامی خبر داد و گفت: به غیر از این دو تشکل جبهه ایران اسلامی و وفاداران 

به انقلاب اسلامی هم فهرست خواهند داد.
عضو فهرســت صبح ایران در پاســخ به این پرســش که آیا این ۴ تشکل در 
مرحله دوم انتخابات لیست مشترک می دهند؟ گفت: لیست واحد نمی دهند اما 

اشتراکات آنها به هم نزدیک است.
دور دوم انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شــورای اســلامی ۲۱ اردیبهشت 

برگزار خواهد شد.

احزاب

میرسلیم:
رئیسی در فرصت باقی مانده تدبیر 

مناسبی نیندیشد، همه ما ضرر می بینیم
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی در خصوص 
ضرورت تغییر در تیم اقتصــادی دولت گفت: به نظر من 
همیشــه امکان بهبود وجود دارد. آقای رئیسی باید تدبیر 
مناســبی در این قضیه بیندیشــند تا از فرصت باقی مانده 
بهترین اســتفاده شود؛ وگرنه مشــکلاتی در جامعه پدید 

می آید که ضررش را همه ما خواهیم دید.
ســیدمصطفی میرســلیم نماینده مردم تهران در مجلس 
شورای اسلامی گفت: از جمله مسائل اقتصاد کلان کشور 
این است که ما در مسئله بودجه با کسری مواجه هستیم. 
این کســری قابل اهتــراز اســت، روش دارد و روش های 
خوبــی هم دارد. یک مقداری جــرأت عمل می خواهد که 
دولت می توانســت در سال اول استقرار قویا به این مسأله 
بپردازد. متأســفانه تأخیر پیدا کردند و فرصت را از دست 
دادند. امیدواریم که در این یکســال و نیمی باقی مانده از 
عمر دولت صرف این موضوع شود. برای اینکه اگر یکی از 
مشــکلاتی که به تثبیت ارزش پول ملی برمی گردد حل 
شود، بســیاری از مسائل از جمله تورم، افزایش نقدینگی، 
بهره بانکی و... که خیلــی از این موارد که تابع ارزش پول 
ملی اســت، حل خواهد شــد. به موازات این کار، یکی از 
کارهای مهمی که باید صورت بگیرد جلوگیری از فســاد 
است. شبکه فساد از ســهل انگاری هایی که صورت گرفته 
استفاده کرده و از ریخت  و پاش هایی که در زمینه ارزی و 
مالی در کشور وجود داشته سوء استفاده کرده و دست بردار 

هم نیست.
این نماینده مجلس یادآور شد: ما باید برای به جا گذاشتن 
راه حل های منطقی مناســب برای پیشرفت، قطعا جلوی 
کسانی که در کشور فساد آفریدند را بگیریم. قطعا جلوی 
فرآیندهای تخریبی و انحرافی را بگیریم تا بتوانیم کارهای 

مفید و مثبت را به ثمر برسانیم.
میرسلیم در پاسخ به این سوال که آیا شما نیاز به تغییر در 
کابینه اقتصادی دولت را احســاس می کنید، گفت: به نظر 
من همیشــه امکان بهبود وجود دارد. نیروهای با تجربه و 
فهمیده ای که قدرت برخورد با شــرایط بحرانی را داشته 
باشــند باید در این زمان به کار گرفته شوند. آقای رئیسی 
باید تدبیر مناســبی در این قضیه بیندیشند تا از فرصت 
باقی مانده بهترین استفاده شود؛ وگرنه مشکلاتی در جامعه 

پدید می آید که ضررش را همه ما خواهیم دید.

تذکر یک نماینده به رئیس جمهوری
آشفتگی های بازار و گرانی های افسار 

گسیخته کی مهار می شود؟
نماینــده مردم اردبیل در مجلس یازدهم خطاب به رئیس 
جمهور با بیان اینکه آشفتگی های بازار و گرانی های افسار 
گســیخته را کی مهار خواهید کرد، گفــت: مردم زیر بار 
فشــارهای اقتصــادی کمر خم کرده اند و هــر روز با این 
وضعیت نابسامان مدیریتی در کشور در حال از دست رفتن 

اعتماد عمومی و سرمایه های اجتماعی هستیم.
بــه گزارش ایلنــا، صدیف بدری در نشســت علنی دیروز 
)ســه شنبه( مجلس شورای اسلامی در تذکری خطاب به 
رئیس جمهور، گفت: آشفتگی های بازار و گرانی های افسار 
گسیخته را کی مهار خواهید کرد؟ مردم زیر بار فشارهای 
اقتصادی کمر خم کرده اند و هر روز با این وضعیت نابسامان 
مدیریتی در کشور در حال از دست رفتن اعتماد عمومی و 

سرمایه های اجتماعی هستیم.
وی ادامه داد: سرکلاف سردرگمی های دولت در اولویت های 
مردم کجاست؟ آشــفتگی های روزانه در بازار ارز ناشی از 
چیست؟ مردم پاسخ این ســوالات را در زندگی و امورات 

جاری خود می خواهند. 
نماینده مردم اردبیل در مجلس یازدهم افزود: نمی شود با 
گفتار درمانی و شعار کشور را اداره کرد، باید تحول جدی 
در مورد تصمیم گیری های اقتصادی توســط دولت ایجاد 
شود تا با سیاست گذاری های صحیح شاهد کاهش التهابات 
بازار و کنترل آن باشــیم. مگر نه این است که دولت باید 
تدبیر و اتخاذ تصمیم درســت هزینه ها را کاهش دهد و به 

دستاوردها بیافزاید.

انتقاد علی ربیعی از حامیان تعطیلی 
روز پنجشنبه

علی ربیعی در توئیتی نوشت؛ جریان پرقدرتی سالهاست که 
مقابل حاکمیت تفکر »توسعه و پیشرفت« ایستاده است. 
علی ربیعی ســخنگوی دولت روحانی در توئیتی نوشــت: 
»جریان پرقدرتی سالهاســت که مقابــل حاکمیت تفکر 
»توسعه و پیشرفت« ایســتاده و در عمل صرفا استراتژی 
»بقا« را دنبال می کند. انتخاب تعطیلی پنجشنبه به جای 
شنبه و تصمیماتی شبیه به این، متاثر از این نوع تفکر است. 
اساســا آنچه جایگاهی در تفکر این جریان ندارد، تن دادن 
به الزامات توسعه از سیاست خارجی تا سیاست اجتماعی 

حتی تعیین روز تعطیل است.«

واکنش تند فاضلی به توییت جنجالی 
کریمی قدوسی

یک جامعه شناس به ادعای نظامی نماینده مشهد در مجلس 
واکنش نشان داد. محمد فاضلی، جامعه شناس، در واکنش 
به ادعای نظامی جواد کریمی قدوســی، نماینده مشهد در 
مجلس، در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: »مملکت نظم و 
نســق دولت مدرنی ندارد که تناسب اختیار و مسئولیت، 
و پاسخگویی در برابر ســخن و عمل برقرار باشد. کسانی 
درباره راهبردهای سیاســت خارجی و نظامی خبر - غلط 
یا درســت- می دهند که نه اختیار دارند نه مسئولیتش را 
می پذیرند. عقوبت هم نمی شــوند. بی دولتی راهبرد است، 
عوارض فشــل بودن یا چه؟ گفتنی است که روز گذشته، 
جواد کریمی قدوســی، نماینده مشهد در مجلس یازدهم 
در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: »در صورت صدور اذن تا 

انجام اولین آزمایش یک هفته فاصله می باشد.«

توصیه انتخاباتی مصباحی 
مقدم به مردم

عضــو مجمع تشــخیص مصلحت نظــام با بیــان اینکه 
مردم ســالاری اقتضا می کند که مردم در سرنوشــت خود 
تاثیرگذار باشــند، گفت: مردم باید در میان نامزدهایی که 
باقی مانده اند، افراد اصلح و کســانی که از توانایی بالاتری 

برخوردار هستند را برای نمایندگی مجلس انتخاب کنند.
غلامرضا مصباحی مقدم، در ارزیابی خود از اهمیت دور دوم 
انتخابات مجلس و حضور دوبــاره مردم پای صندوق  رای 
اظهار کرد: انتخابات دوره دوم در واقع مکمل انتخابات دوره 

اول است.

مجلس

سوشیال

انتخابات

گفت:  اصلاح طلب  یک چهره سیاسی 
آرایش اصــلاح طلبان درباره انتخابات 
ریاست جمهوری تا ۶ ماه آینده مشخص 

می شود.
اســماعیل گرامــی مقدم، چهره سیاســی 
اصلاح طلب، در رابطه با انتخابات سال ۱۴۰۴ 
و برنامــه ریزی اصلاح طلبان برای آن اظهار 
کرد: جبهــه اصلاحات فعالیت خودش را به 
صورت تدریجی در قالب جبهه اصلاحات و 
احزاب ۳ گانه شــروع می کند، احزاب فعال 
هستند و با توجه به رویدادهایی که روزمره 
به وجود می آید کنش گری دارند. یک بخش 
از فعالیت هــا هم، برنامه  هــای میان مدت 
اســت که در رابطه با سامان دادن به جریان 

اصلاحات در کشــور و در اســتان ها، رصد 
کردن مطالبات مردم و برخورد حاکمیت با 

این مطالبات است.
او افزود: نارضایتی که در مردم وجود داشت 
خــودش را در انتخابــات اخیــر با کاهش 
مشارکت  نشــان داد که قاعدتا برنامه ریزی 
برای این موضوع جــزو اولویت های اصلاح 
طلبان است. علاوه بر این رابطه اصلاح طلبان 
بــا حاکمیت و تغییر آن هم جزو  برنامه های 
اصلاح طلبــان خواهد بود. به هر حال اصلاح 
طلبــان برای فعالیت، پیگیــری مطالبات و 
نیازهای مردم و بهتر شــدن اوضاع نیازمند 
این هســتند که رابطه مناسبی با حاکمیت 

داشته باشند.

گرامی مقدم خاطرنشــان کــرد: مهمترین 
مسئله که اصلاح طلبان در آینده باید درباره 
آن موضــع گیــری کنند، انتخابات ســال 
۱۴۰۴ اســت. آنها باید مشــخص کنند که 
چه میزانی می توانند در این انتخابات سهم 
داشته باشند. او ادامه داد: از طرف دیگر باید 
دید حاکمیت چقدر در جلب رضایت مردم 
حرکت خواهد کرد. بســیاری از مشــکلات 
معیشتی مردم، مشکلات اجتماعی که وجود 
دارد و مهاجرتی که سیر صعودی گرفته همه 
و همه چالش های اساســی بــوده که پیش 
روی حاکمیت است. این چهره اصلاح طلب 
خاطر نشان کرد: باید دید که آیا در خصوص 
انتخابات مردم همان روند گذشــته را طی 

خواهند کرد و بی توجه خواهند بود یا خیر. 
او ادامــه داد: آرایش اصــلاح طلبان درباره 
انتخابات ریاســت جمهوری تا ۶ ماه آینده 
مشخص می شود؛ اصلاح طلبان در انتخابات 
ســال گذشــته پیش بینی عدم مشارکت 
مردم را داشــتند و باتوجه به نقد جدی که 
به برگزاری و نحوه اجرای انتخابات داشتند، 
عدم مشــارکت را در انتخابات سال قبل در 
پیش گرفتنــد. در مجموع اصــلاح طلبان 
در کنــار مردم ایســتاده اند و قهر نکرده اند؛ 
نه مردم با اصلاح طلبــان قهر کرده اند و نه 
اصلاح طلبان با مردم بلکه مردم به واســطه 
عدم تحقق مطالباتشان در انتخابات اخیر با 

عدم مشارکت، کنشگری کردند.

گرامی مقدم تشریح کرد

آرایش اصلاح طلبان در انتخابات ریاست جمهوری

هشدار نماینده اصفهان درباره فرونشست زمین انتقاد نماینده گچساران به افزایش قیمت اینترنت
در  اصفهان  مــردم  نماینــده 
مجلــس، گفت: فرو نشســت 
ابنیه  و  اســت  جدی  اصفهان 
تاریخی اصفهان مورد آســیب 
قــرار گرفته اســت و در این 
شــرایط تغییرات پــی در پی 
فرهنگی  میــراث  مدیریــت 
اصفهان را زمین گیر کرده است.
به گــزارش ایلنا، عبــاس مقتدایی 

در نشســت علنی دیروز )سه شنبه( مجلس شورای اســلامی در تذکر شفاهی، گفت: 
نامه ای را در معرض دید همکاران، افکار عمومی، رســانه ها قرار می دهم که ده ها نفر 
از نماینــدگان مجلس از رئیس جمهور خواســتند با توجه بــه اینکه اصفهان جایگاه 
ویژه ای در حوزه گردشگری، فرهنگ، هنر، صنعت، علم و کشاورزی دارد به این خطه 

رسیدگی ویژه ای شود.
نماینده مردم اصفهان در مجلس افزود: آقای رئیس جلسه! الان هم کشاورزان اصفهان 

حرف هایی دارند که بعضا شنیده نشده و مورد بی مهری قرار گرفته اند.
البته موضوع آب اصفهان هم که باید در کانون توجه قرار می گرفت قرار نگرفته است.
وی افزود: فرو نشســت اصفهان جدی است و ابنیه تاریخی اصفهان مورد آسیب قرار 
گرفته اســت و در این شرایط تغییرات پی در پی مدیریت میراث فرهنگی اصفهان را 
زمین گیر کرده اســت و این ســوال وجود دارد که آقای وزیر میراث فرهنگی در حال 

انجام چه کاری است.

یکی از نمایندگان مجلس شورای 
اسلامی از افزایش تعرفه اینترنت 

انتقاد کرد.
به گزارش ایسنا، سید ناصر حسینی 
نماینــده مردم گچســاران در  پور 
مجلس شورای اسلامی در جلسه روز 
گذشته )سه شنبه( صحن مجلس در 
تذکری بــه وزیر ارتباطات و فناوری 
اطلاعات گفت: وزیر ارتباطات باید به 
عنوان تنظیم گر ارتباطات کشور بین منفعت عمومی و نیاز بخش خصوصی تعادل برقرار 
کند؛ اگر افزایش ۳۴ درصدی تعرفه اینترنت امری ضروری اســت، باید از افزایش بیش 

از آن جلوگیری کنید.
وی خطاب به وزیر ارتباطات افزود: در ارتباط با چند هزار میلیارد هزینه های مربوط به 
فیلترشکن شفاف سازی کنید چرا که مردم از نان شب خود می گذرند اما از هزینه های 
اینترنت نمی گذرند. آیا برای میزان دقیق گردش مالی هزینه های فیلترشــکن و دلایل 
عدم برخورد با آن پاســخی دارید؟  ایــن نماینده مجلس همچنین در تذکر دیگری به 
مسئولان هلدینگ خلیج فارس تاکید کرد: به تازگی این هلدینگ سهام باشگاه استقلال 
تهران را خریداری کرده اســت؛ درآمد و منابع مالی این شــرکت ها از خطه بنده تأمین 
می شــود لذا این مســئله برای ما چیزی جز آلودگی، ضعــف، زحمت، فقر و بیکاری و 
محرومیت به همراه نداشته است؛ چرا باید پتروشیمی شهر من پاسخگوی این قراردادها 

باشد؟ چرا باید عواید این قرارداد صرف صنایع پایین دستی پتروشیمی نشود؟


